

植物保护学报

第37卷 第4期

目次

研究论文

进境油菜籽中黑胫病菌和茎基溃疡病菌的检测	
..... 周国梁 尚琳琳 于 翠 印丽萍 徐殿胜 易建平(289)	
河南商丘地区棉花黄萎病菌分离鉴定和致病力分析	
..... 丁锦平 刘冬梅 周瑞阳 李付广 李成伟(295)	
香蕉内生枯草芽孢杆菌 EBT1 对香蕉生长和抗枯萎病的影响	
..... 杨秀娟 陈福如 甘 林 杜宜新 阮宏椿(300)	
番茄早疫病病菌拮抗放线菌 10-4 的鉴定	
..... 何建清 张格杰 岳海梅 吴云锋(307)	
海芋凝集素 AML 的原核表达及其多克隆抗体制备	
..... 侯学文 黄剑威 何国卿(313)	
苹果茎痘病毒外壳蛋白的原核表达及抗血清制备	
..... 李丽丽 张志宏 董雅凤 张尊平 范旭东 裴光前(319)	
植物内生细菌固体菌剂对辣椒的促生和防病作用	
..... 秦娟娟 闫淑珍 刘 佳(325)	
用酵母双杂交筛选与南瓜蚜传黄化病毒 MP 互作的寄主因子	
..... 陈小慧 费 菲 向海英 韩成贵 程玉琴(331)	
一株红棕象甲寄生真菌的分离鉴定	
..... 朱 辉 覃伟权 黄山春 阎 伟 孙晓东(336)	
四株虫生真菌的鉴定及其对小菜蛾的室内毒力	
..... 何 劲 康冀川 雷帮星 刘心怡 文庭池(341)	
卵期短时高温暴露对 B 型烟粉虱存活和繁殖特性的影响	
..... 丛 林 郭建英 万方浩(347)	
褐飞虱侵害对不同水稻品种根及叶片赤霉素含量的影响	
..... 刘井兰 吴进才 杨 霞 于建飞(353)	
不同寄主受绿盲蝽危害后生理代谢指标的变化	
..... 魏书艳 肖留斌 谭永安 赵洪霞 柏立新(359)	
几种因素对斜纹夜蛾性信息素诱捕效果的影响	
..... 肖留斌 柏立新 刘艳青 石学娟 谭永安(365)	
玉米蛋白粉的芽前除草活性机制	
..... 杨 剑 卢昌义(370)	

研究简报

水稻矮缩病毒对黑尾叶蝉卵巢发育与产卵量的影响	
..... 梁 莉 郭建洋 田俊策 陈 洋 胡 萃 叶恭银(375)	
应用简并引物检测南方菜豆花叶病毒属病毒	
..... 董 菁 陈 青 陈红运 赵文军 林 毅 陈洪俊(377)	
玉米螟赤眼蜂控制水稻两种螟虫的可行性分析	
..... 陈洪凡 黄寿山(379)	
醋肥对黄河故道和江淮丘陵葡萄园害虫、天敌种群的影响	
..... 李桂亭 卢 申 邹运鼎 柯胜兵 田玉龙(381)	
广州辣椒上番茄斑萎病毒属病毒的鉴定	
..... 刘 勇 李媛媛 吴竹妍 饶雪琴(383)	

ACTA PHYTOPHYLACICA SINICA

2010 Vol. 37 No. 4

CONTENTS

Research reports

- Detection of *Leptosphaeria maculans* and *L. biglobosa* in oilseed rape samples imported from Australia Zhou Guoliang, et al. (289)
- Identification and phylogenetic analysis of cotton *Verticillium dahliae* strains from Shangqiu of Henan Province in China Ding Jinping, et al. (295)
- Effect of the endophytic *Bacillus subtilis* EBT1 isolated from banana on the growth and resistance to *Fusarium* wilt disease in banana Yang Xiujuan, et al. (300)
- Identification of the antagonistic actinomycetes strain 10-4 against tomato early blight He Jianqing, et al. (307)
- Prokaryotic expression of *AML* and preparation of polyclonal antibody Hou Xuewen, et al. (313)
- Prokaryotic expression of *Apple stem pitting virus* coat protein and antiserum preparation Li Lili, et al. (319)
- The growth-promotion on pepper and control of *Phytophthora capsici* by endophytic bacterium agents Qin Juanjuan, et al. (325)
- Screening host factors that interact with *Cucurbit aphid-borne yellows virus* MP using yeast two-hybrid system Chen Xiaohui, et al. (331)
- Isolation and identification of an entomopathogenic fungus strain of *Rhynchophorus ferrugineus* Oliver Zhu Hui, et al. (336)
- Identification of four entomogenous fungi and preliminary evaluation on their insecticidal activities to *Plutella xylostella* L. He Jin, et al. (341)
- Effects of heat shock temperature and duration of exposure on the survival and fecundity of *Bemisia tabaci* B-biotype (Homoptera: Aleyrodidae) Cong Lin, et al. (347)
- Effects of *Nilaparvata lugens* (Stål) (Homoptera: Delphacidae) infestation on gibberellin levels in roots and leaves of different rice varieties Liu Jinglan, et al. (353)
- Changes of physiological indices of host plants infested by *Lygus lucorum* Meyer-Dür (Hemiptera: Miridae) Wei Shuyan, et al. (359)
- Effects of different factors on traps with sex pheromone of *Spodoptera litura* Xiao Liubin, et al. (365)
- The preemergence herbicidal mechanism of corn gluten meal Yang Jian, et al. (370)

Notes

- Effects of *Rice dwarf virus* on ovarian development and fecundity of the green leafhopper, *Nephotettix cincticeps* (Fabricius) Liang Li, et al. (375)
- Utilization of degenerate primers for detecting sobemoviruses Dong Jing, et al. (377)
- Evaluation of the control efficacy of *Trichogramma ostrinae* against two species of rice stem borers Chen Hongfan, et al. (379)
- The influence of vinegar fertilizer on population dynamics of pests and their natural enemies in grape in the ancient canal of Yellow River and Jianghuai hilly region Li Guiting, et al. (381)
- Identification of *Tospovirus* on pepper in Guangzhou Liu Yong, et al. (383)